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Åpning: Thorbjørn   Servering: Ole Bjørn     Rydding: Heidi/Ottar 

 

SAKNR. 64/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 23. MAI 

 

SAKNR. 65/18:  PRESTEN HAR ORDET 

    

SAKNR. 66/18:  ØKONOMI  

    Offer foreslått endres 

    Utgifter til jubileumsskrift 

 

SAKNR. 67/18:  STATUS PÅ BRYGGEGUDSTJENESTER  

 

SAKNR. 68/18:  STATUS PÅ GUTS  

  

SAKNR. 69/18: INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ 

ÅRSMØTE 

 

SAKNR. 70/18: HØSTENS PROGRAM  

 Gudstjeneste med Larvik kammerkor 16.sep 

 Foredrag «Himmelen over Børen sjø» med Hans Børli 24.okt 

Redigering av programmet og distribuering 

 

SAKNR. 71/18: STATUS PÅ BRUKTBUTIKKEN OG BRUKTMARKED  

v/Ottar 

 

SAKNR. 72/18: STATUS NY PREST I BERG 

 Ref. av møte i bispedømmerådet – v/ Øystein 

 

SAKNR. 73/18: PLAN FOR MENIGHETSRÅDSMØTER TIL HØSTEN 

 

SAKNR. 74/18: REFERATSAKER   

   Møte med Frikirken 

    

SAKNR. 75/18: EVT 

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 



 

                 Berg menighetsråd 
                                 MØTEBOK 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Tirsdag 19.juni 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 7/18 

 

Til stede: Ole Bjørn Normandbo, Ottar Haugen, Liv Randi H. Johnsen, Øystein Vestmoen, 

Heidi Løvereide Kjær, Åsmund Brøvig, Bjørn Kinserdal og Thorbjørn Gundersen 

 

Forfall: Toril, Anita, Eldbjørg. 

 

Thorbjørn åpnet med å lese om tro fra en bok skrevet av sykehusprestene på Modum Bad. 

 

SAKNR. 64/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 23. MAI 

Referatet ble godkjent og undertegnet. 

 

SAKNR. 65/18:  PRESTEN HAR ORDET 

Bjørn delte noen tanker om dåp og trender for antall dåpsbarn. 

Konfirmasjon: Påmelding pågår, frist 25.06.18. 

    

SAKNR. 66/18:  ØKONOMI  

Økonomien er stabil fra forrige MR. Likviditeten er økt med ca 10.000kr.  

Perioderegnskap 30/4-18: Underskudd ca 15.000kr. Inkl jubileumsskrift blir underskudd ca 

50.000kr.     

    Offer foreslått endret 

Gudstjenesten 10/6-18 ble gjennomført i samarbeid med Camp Unik, men offeret var satt opp 

til IKO. Camp Unik fikk offeret 10/6-18 og IKO flyttes til 16/9-18. MR vedtok dette i møtet. 

    Utgifter til jubileumsskrift 

Jubileumsskriftet ble noe dyrere enn først antatt pga økt antall sider, endret papirtype og 

endring i oppsett tett opp mot trykkedato. Utgifter pr nå er ca 50.000kr mot estimert ca 

30.000kr. Solgt ca 30 eksemplarer.  

   Søknad fra speideren 

Speideren skal på landsleir i sommer og søker om midler til reisen. MR viderefører gjeldende 

praksis ved å støtte hver leirdeltager med 500kr.  

 

SAKNR. 67/18:  STATUS PÅ BRYGGEGUDSTJENESTER  

Liste over oppgaver foreligger og sendes ut sammen med referatet. 

 

SAKNR. 68/18:  STATUS PÅ GUTS  

Forslag til dugnadsplan er klar i dag. Siste planlegging for oppussingsfasen pågår. 

Første samling midten av september. 

  

 

 



SAKNR. 69/18: INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ 

ÅRSMØTE 
 
«Dåp: hva gjør vi for dem som velger å ikke døpe barna sine? Hvordan inspirerer vi til dåp?» 

MR’s tilbakemelding: MR frykter at dette er en trend i samfunnet og som det kan være 

vanskelig å sette inn konkrete tiltak for å motvirke her i Berg Menighet. Et mulig tiltak kan 

være å ta opp dåp som tema i en hverdagsgudstjeneste. Allikevel kan det være interessant å 

høre om vår nye prest har innspill på dette basert på sin erfaring i forrige menighet.  
 
«Vielser: Antallet (3) i 2017 virker lavt, og det kom spørsmål mht om tallet kan være galt. Audun 
sjekker opp. Det er åpnet for å foreta vielser andre steder enn inne i kirkebygg, etter avtale med 
sokneprest. Disse vielsene skal inn i den samme statistikken.» 

MR’s tilbakemelding: Antallet er usikkert. Audun skulle sjekke dette opp. Bjørn sjekker opp 

status. 
 
«Barnekor: Det ytres ønske om satsing på barnekor. Er dette noe vi ønsker å satse på, eller 
"overlater" vi dette til frikirka? Kunne det vært aktuelt med prosjektkor for barn? Vil vi i så fall satse på 
økonomi til en dirigent? Kristina redegjorde for at Skattekista/Superonsdag deltar i gudstjenester med 
sanginnslag, og at det er ei gruppe som kaller seg "Sjøstjernene" på Superonsdag. De brukes også 
som forsangere ved ulike anledninger. Et innspill som kom opp, var et evnt samarbeid med Tanum, 
som har et barnekor.» 

MR’s tilbakemelding: Barnekor tas opp til diskusjon med kantor og ny prest i løpet av høsten. 
 
«Det ble også pekt på verdien av å samarbeide med frikirka, bla mht speideraktiviteter. Frikirka har 
lagt seg på en samarbeidslinje med jentespeideren i Berg framfor å åpne for jenter i sin egen 
speidergruppe, da de ser at dette vil kunne være konkurrerende og destruktivt. Det kom også innspill 
på at det var lettere å "holde på ungdommen" dersom gutter og jenter får delta på felles aktiviteter.» 

MR’s tilbakemelding: MR ser positivt på samarbeid med speideren på Frikirken og ønsker at 

vår speidergruppe holder dialogen videre med Frikirken. 
 
«Ungdom: Det ble spurt om satsing, og redegjort for at dette er et punkt som skal til behandling i rådet 
allerede onsdag 21.03.» 

MR’s tilbakemelding: MR mener at vi er godt i gang med Guts som satsing for ungdom. 
 
«Satse på Kristina. Et forslag om å styrke økonomi rundt Kristina og den aktivteten hun driver, høstet 
stor applaus.» 

MR’s tilbakemelding: MR har tett dialog med Kristina rundt hennes arbeidssituasjon og  

-belastning. 
 
«Eldre: Kan man arrangere eldre/seniortreff? Uhøytidelige sosiale samvær på dagtid. Et sted å være, 
forebygging av ensomhet.» 

MR’s tilbakemelding: Det foreslås at mannsgruppas samling på torsdag formiddag utvides til 

også å gjelde for damer. Ole Bjørn kontakter initiativtaker og Hans Fredrik (kontaktperson for 

mannsgruppa) for å diskutere om dette er en mulig løsning. 
 
 

 

SAKNR. 70/18: HØSTENS PROGRAM  

 Gudstjeneste med Larvik kammerkor 16.sep 

 Foredrag «Himmelen over Børen sjø» med Hans Børli 24.okt 

Redigering av programmet og distribuering 

Alle datoer/aktiviteter må leveres til Heidi innen 15.07.18. Antallet 

justeres til 1400stk. 

 

 



SAKNR. 71/18: STATUS PÅ BRUKTBUTIKKEN OG BRUKTMARKED  

v/Ottar 

Det er kommet et innspill om at det er ønskelig å ha et erfaringsmøte i august/september rundt 

bruktmarkedet. MR er positive til at et slikt møte gjennomføres. 

Omsetningen (65.000kr) fra bruktmarkedet i år ble ganske likt som de to foregående årene. 

Ved fratrekk av utgifter gir det et overskudd på 50.000kr. Totalt gir de to markedene en årlig 

inntekt på ca 100.000kr. Det bemerkes at det var meget pent vær og varmt den aktuelle 

helgen. 

Endring av styret i Bruktbutikken: Ottar tar over som styreleder og Elisabeth blir vanlig 

styremedlem. 

Omsetningen i bruktbutikken våren 2018 er noe lavere enn tilsvarende periode tidligere. 

Estimert omsetning for 2018 er 350.000kr, noe lavere enn foregående år. 

 

SAKNR. 72/18: STATUS NY PREST I BERG 

 Ref. av møte i bispedømmerådet – v/ Øystein 

Øystein presenterte vår begrunnelse i bispedømmerådet og fikk god tilbakemelding på den.  

Oppstartsdato er foreløpig ikke avklart. 

 

SAKNR. 73/18: PLAN FOR MENIGHETSRÅDSMØTER TIL HØSTEN 

AU lager et forslag med datoer. Fortrinnsvis tirsdager ca 20. hver måned. 

 

SAKNR. 74/18: REFERATSAKER   

   Møte med Frikirken 

Juleverksted sammen med Frikirken.  

Juletrefest 05.01.18. 

Påskeverksted: Ny prest kaller inn til prosjektmøte. 

Bryggegudstjenestene: Kirketjener deltar på begge gudstjenestene. Nevlunghavn ok. Helgeroa 

gjenstår noe. 

Thomas Sjødin 09.08.18: Skal være i arbeidskirken. 

Bygdedagen: I arbeidskirken. 

Hans Børli 24.10: I Frikirken. 

Konsert med Atle Pettersen og Gladbox 25.11: I arbeidskirken. 

Tore Thomassen 22.11: I Frikirken. 

    

SAKNR. 75/18: EVT 

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 

 

 

 

 


